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Abstract (en)
In order to avoid leaks of the fluid for lubricating the bearings (12a, 12b) of a turbomachine such as an aircraft turbojet engine, when the speed of
this turbomachine drops below the idling speed, it is proposed to connect the chambers (20a, 20b) surrounding the bearings (12a, 12b) to free air
via a pipe (48a, 48b) in which a jet pipe (49a, 49b) has been placed. The nozzle of this jet pipe is connected to a source of compressed air, such as
the compressor (56b, 56a) of another turbomachine, via a valve (54a, 54b) which is made to open under the abovementioned conditions. <IMAGE>

Abstract (fr)
Afin d'éviter des fuites du liquide de lubrification des paliers (12a, 12b) d'une turbomachine telle qu'un turboréacteur d'aéronef, lorsque le régime
de cette turbomachine descend en dessous du régime de ralenti, il est proposé de relier à l'air libre les chambres (20a, 20b) entourant les paliers
(12a, 12b) par un conduit (48a, 48b) dans lequel est placée une trompe à jet (49a, 49b). La buse de cette trompe à jet est reliée à une source d'air
comprimé, telle que le compresseur (56b, 56a) d'une autre turbomachine, au travers d'une vanne (54a, 54b) dont l'ouverture est commandée dans
les conditions précitées. <IMAGE>
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